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Schriftelijke vragen – Bomen- en groenbeleid 
 
Inleiding 
Met de huidige klimaatverandering worden bomen en klimaatadaptatie steeds belangrijker.  We 
volgen dan ook wat de gemeente doet op het gebied van bomen- en groenbeleid nauwlettend. Naar 
aanleiding van onder andere de recente inwonersbijeenkomsten georganiseerd door TreeMark in het 
Staatsliedenkwartier en in Harmelen – die overigens een goed voorbeeld zijn van hoe participatie 
met inwoners werkt – hebben we enkele vragen.  
 
Vragen aan het college: 
1. In raadsinformatiebrief D/21/037453 Beantwoording Motie "Bomen in beeld" 2021 van 

november 2021 staat op bladzijde 25, onder het kopje ‘Essentaksterfte’: ‘De vervangingsopgave 
van de lanen inclusief de ‘goede’ bomen is 1.577 bomen.’ Hiervan zouden 426 bomen er slecht 
aan toe zijn; de overige 1097 zijn gezonde bomen. Veel van de bomen in deze lanen hebben een 
fors formaat en leveren dus een grote bijdrage aan natuurwaarden. De voorgenomen kap leidde 
tot ongerustheid onder sommige Woerdense inwoners. Bij navraag tijdens de informatieavonden 
gaf TreeMark aan geen gezonde bomen te gaan kappen en dat de (overgebleven) lanen pas in 
2024 aan de beurt zijn. Klopt het inderdaad dat de gemeente inmiddels afziet van het kappen 
van gezonde bomen, ook in lanen met Essen? Op welke manier zullen deze lanen aangepakt 
worden?   

2. Tijdens de raadsvergadering van 24 juni 2021 is het Amendement - Heraanplant Exercitieveld 
Woerden door de raad aangenomen, waarin opgeroepen werd de gaten tussen de bomen op te 
vullen en aan grondplaatsverbeteringen te doen voor de historische kastanjebomen. Tijdens de 
Politieke Avond sprak de wethouder zelfs uit er alles aan te zullen doen de oude bomen zo lang 
mogelijk te behouden. Inmiddels een jaar later, is er nog niets vernomen of gezien van 
heraanplant op de lege plekken, noch van grondplaatsverbeteringen. Wel is er een nieuwe 
asfaltweg aangelegd, die bij veel van de oude bomen opnieuw tot vlak tegen de stam ligt. Op 
welke manier en op welke termijn wordt er vervolg gegeven aan dit amendement? 

3. Tijdens de bespreking van het bomen- en bermenbeleid op 19 mei 2022 kwam even naar voren 
dat de gemeente inwoners de mogelijkheid geeft om zogenaamd ‘snippergroen’ in de buurt zelf 
te beheren, maar ook dat dat niet altijd naar tevredenheid verloopt. Ook van inwoners horen we 
dergelijke geluiden: zo worden er soms net aangeplante jonge bomen of struiken in het 
snippergroen van bewoners door de gemeente weer weggehaald. Het lijkt erop dat er iets in de 
communicatie tussen gemeente en inwoners niet goed gaat. Wat wordt daaraan gedaan? Zijn de 
spelregels voor snippergroen goed vindbaar, bijvoorbeeld op de website? Wordt op de 
gemeentelijke pagina’s voldoende informatie gegeven over de mogelijkheid om als burger 
snippergroen te onderhouden? 
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